



ملتقى إفريقيا للإستثمار و التجارة تحت شعار "الإنتاج الافريقي " أيام 25 و 26 ماي 2021
بمركز الجزائر الدولي للمؤتمرات بمشاركة مهمة من مستثمرين و رجال أعمال وهيئات و مراكز بحثية .الملتقى مرافق بمعرض و لقاءات ثنائية .مداخلات و محاضرات لاثراء لإثراء ملف التجارة والاستثمار في أفريقيا . محاور تخص تقنيات بناء إقتصاد قوي وديناميكي مبني على إقتصاد المعرفة والمعلومة . آليات التعاون و التكامل والإستثمار في الموارد المحلية بقاعدة رابح رابح . يشارك في الملتقى شخصيات من عدة دول إفريقية عبر تقنية التحاضر المرئي.

African Investment and Trade Forum 2021, under the banner "African production" will take place in May 25 th and 26 th 2021 at Sheraton Hotel Club des Pin Algiers, with an important turn-out and strong engagement of investors, contractors, business guests and research organizations. The main target is creating solid platform to increase awareness of trade opportunities and to incentivise investment in the continent. During the Forum, workshops, exhibitions, and series of bilateral meetings are planned to enrich the debates and to enhance discussions. The conference will highlight paths of development, for economic dynamics based on technical expertising, relevant information and knowledge exchange. It will also focus on cooperation mechanism through sustainable exploitation of local resources providing win-win solution. Through this forum, several important African personalities will take part in this great event thanks to virtual meetings (Video conferencing).



يوم إفريقيا نسعد أن تترك بصمة بمناسبة هذا اليوم الذي تحتفل به كل الدول الإفريقية و سيحتفل به هذا العام ببرنامج هام و ثري ونعمل على توثيقه بمعرض لكل الدول التي تمثل البعد الإفريقي والمهمة بإفريقيا وسيكون هناك ندوات و محاضرات وورشات وتدشين وسام إفريقيا ستكون مشاركة من خلال خبراء في إفريقيا وتقديم حلول إقتصادية.

AFRICA FORUM of Investment and Commerce

Celebration of Africa Day ! we are proud to leave our imprint in honour of this international day, celebrated every year by all African nations. We subscribe this day in a rich and varied programme, accompanied by workshops, exhibitions and an award ceremony "Africa Trophy". The event will host, contractors, investors and business guests, having strong economic interest in Africa as well as economic experts.

